
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 7 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30  – 17.00 

   

 Plats: Virvelvinden, Stadshuset 

   

 Justerat: 15 september 2009 

  

 

 

Martin Michel   Lennart Jansson 

  

 

Närvarande  

 
Ledamöter 

 Martin Michel (MP), vice ordförande 

Lennart Jansson (M) 

Anna Wersäll (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Håkan Wahlén (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Eriksson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Luke Cook (M)   Tjänstgörande 

Sten-Åke Larsson (M)   Tjänstgörande 

Andreas Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Daniel Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)   Tjänstgörande 

Gunnel Färm (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Åke Mezán (V) 

 
Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson 

Tjänstemän ifrån kontoret Anita Granlund, Christer Jansson, Mikael Forkner samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils 

Löwenspets från roteln.   

 

 



  

 § 7 

Skrivelse (10/6) om att inte städa bort gatulivet. Svar på remiss 

Dnr 2009/106/237 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner och åberopar kontorets tjänsteutlåtande som svar 

 på skrivelsen. 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att justera paragrafen omedelbart. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 24 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ledamöterna Lennart Jansson m.fl. (M), Per Altenberg (FP) och Bengt 

 Sandberg m.fl. (S) ställer sig bakom kontorets förslag (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Martin Michel (MP) och ledamoten Mattias Ericson (V) lämnar 

 följande förslag till beslut:  

  

 Nämnden beslutar att 

 1 Bifalla skrivelsen ’Städa inte bort gatulivet dat 2009-06-10 samt att  

 anföra följande: 

 

 Även om fastighetsnämnden inte äger gatumark så är det viktigt att nämnden 

 markerar vikten av ett inspirerande och positivt gatuliv i alla dess spontana former 

 och tar till sig ett sådant synsätt när det gäller torghandeln på några av stadens 

 vackraste torg. Det handlar om att ge Stockholm attraktivitet och ett intressant liv 

 och innehåll. I det arbetet kan och bör alla nämnder och bolag bidra.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar  

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Martin Michel (MP) och ledamoten Mattias Ericson (V) med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP) och 

ledamoten Mattias Ericson (V) förslag till beslut. 

 

 

 
 

     

 



  

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


